

坐落于成都经济引擎腹地——高新区核心地段的成都华尔道夫酒店，如一颗明珠镶嵌于这座中国新兴城市的皇冠之端。酒店高耸入云的52层建筑构造出的，是一方经典优雅与现代奢华融合的华尔道夫灵感空间。传承一脉相承的华尔道夫服务理念，成都华尔道夫酒店将使宾客的每一次入住成为令人难忘的美好回忆。

Waldorf Astoria Chengdu is the new crown jewel in the burgeoning Chengdu Hi-Tech Zone. Soaring 52 stories, the hotel blends classic elegance and modern grandeur with inspirational environments and modern luxuries. From sophisticated dining options and meeting facilities to memorable views from every guest room, guests will enjoy unforgettable experiences throughout their stay – all enhanced by signature True Waldorf Service.

UNFORGETTABLE EXPERIENCES

成都华尔道夫酒店



成都华尔道夫酒店拥有包括31间套房在内的289间豪华客房。所有客房均坐拥优越的观景视角，身居其中，蜀地成都的魅力景致一览无余。超大宽敞的客房空间内配备有华尔道夫定制睡床、步入式衣帽间、现代先进的工作娱乐设施及双面盆大理石洗漱台，优雅、奢华在此停驻。每间客房入口处均设有私人管家服务窗口，时刻尽享周到而私密的服务，为宾客带来尤胜归家的华尔道夫体验。



The Waldorf Astoria Chengdu features 289 luxury guestrooms including 31 suites, all of which enjoy the highest vantage points offering mesmerizing views of Chengdu. Spacious staying area, elegant Art Deco design detail, double marble wash basin, and personal concierge cabinet ensure your stay an unforgettable experience.





项目简介

国家/地区：中国
 项目类型：五星酒店
 开业年份：2017年
 房间数：289间
 隶属：希尔顿全球

产品型号

坐便器：CES9786WCS
 CW762FVB/DCE602UE
 洗脸盆：LW1515B
 浴缸：FBYN1710CHP

